

台大永續化學科技學程博士班修課規定(2022年起入學適用)

NTU-SCST Curriculum Regulations

(for students enrolled in/after Fall 2022)

- 最低學分為 20 學分，除博士論文 0 學分，專題演講 2 學分，書報討論 2 學分，必修課 6 學分外，學生須選修額外的 10 學分作為選修課學分(包含 Advanced Seminar 1 學分)。

Students need to obtain at least 20 credits. In addition to the 10 credits of the mandatory courses, students must obtain additional 10 credits (including Advanced Seminar 1 credit) for the elective courses.

- 107 學年度起(含)，入學第一學年結束前要修習完成至少六小時學術倫理論課程始得申請學位考試。

Students must pass at least 6-hour on-line course at “Academic Research Ethics Education” before the end of first year. The passing certificate of this course must be submitted to the Program office before applying for the degree exam.

- 博士班不得修習修 U 字頭的課程。(特殊情形需於修課當學期內，填具學生報告書(含課程大綱)，經指導教授及學程主任同意，並將同意書留存所辦)(體育課及教育學程之學分皆不計入)。

Students cannot take the courses which course number starts with a letter “U”. If necessary, students may submit the “Report” (please find the form below) and the course syllabus with the approval of both of advisor and director of the Department of Chemical Engineering to the Program office during the semester.

- 選修課程：可修習永續化學科技學程每學期開出之課程(含本所課表所列課程、台灣大學化工系(所)以及台灣大學化學系(所)所開設的 M 或 D 字頭的課程)。修習其他系(所)課程如要計入畢業學分，需於修課當學期內，填具學生報告書(含課程大綱)，經指導教授及學程主任同意，並將同意書留存所辦(自 111 學年度起入學學生適用)。

Students can take the elective courses provided by the SCST Program of National Taiwan University, the Department of Chemical Engineering of National Taiwan University, and the Department of Chemistry of National Taiwan University, which course number starts with a letter “M” or “D”. If the course taken in other departments that needs to be accepted as the graduation requirements, students must submit the “Report” (please find the form below) and the course syllabus with the approval of both of advisor and director of the Department of Chemical Engineering to the Program office during the semester.

- 須於畢業前通過本校進階英語課程施行辦法第七條各款之任一種檢定(不含修習本校進階英語課程，參考附件五。)或修畢研究生線上英語(三)[004 M0130]，方得畢業(列為博士生申請論文校內口試的資格要件之一)。(94 學年度起入學博士班學生適用)。

Students need to pass one of the English proficiency tests listed below or pass the course of “Online English for Postgraduates (III)” (course number: 004EM0130) before applying for the degree exam.

1. GEPT: Pass the High-intermediate level.
2. TOFEL-iBT: Score 72 or higher.
3. IELTS: Score 6 or higher.
4. TOEIC: Score 785 or higher.
5. FLPT: Each score 70 or higher.

永續化學科技學程學生修習外系課程報告書

Report of TIGP-SCST students taking courses in foreign departments

學生填寫欄 For student

姓名 Name (學生本人親筆簽名) (Signature)		申請日期 Application Date	年 Year 月 Month 日 Day
指導教授 Advising Professor		學號 Student ID	
聯絡電話 Phone number	手機 cellphone : (H) :	研究室/實驗室 Laboratory :	
<p>主旨 Subject : 擬修習外系課程(學分)To take courses of foreign departments(credits)</p> <p>修習計畫如下:The plan:</p> 			
<p>詳細說明 Detailed description : (本欄若不敷使用, 請繼續書寫於本報告書之背面, 或另紙繕寫) (If this column is not enough, please continue to write on the back of this report or on another paper)</p> 			
指導教授 Advising professor		系所 主任所長 Head of the department	